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PROCES-VERBAL 
Încheiat în şedinţa ordinară a Consiliului Local al Sectorului 6 

din data de 21.11.2024 
 
 
 Lucrările şedinţei au început la ora 16:00 și s-au desfășurat online, în sistem                           
videoconferință, prin aplicația WEBEX. Accesul s-a făcut folosind invitația de participare 
(link) transmisă pe adresa de e-mail a fiecărui consilier local. 

În deschiderea lucrărilor şedinţei s-a făcut apel audio și video și au fost prezenţi                  
25 de consilieri locali din 27 de consilieri locali în funcție, iar pe parcursul şedinţei s-au 
conectat d-na Bordianu şi dl Codrescu. 
 Convocarea membrilor Consiliului Local al Sectorului 6 s-a făcut în scris prin poșta 
electronică, prin Dispoziția Primarului Sectorului 6 nr. 2339 din 15.11.2024, în temeiul 
dispoziţiilor art. 133 alin. (1), art. 134 alin. (1) lit. a), alin. (3) lit. a) și alin. (5), art. 135,                    
art. 155 alin. (1) lit. b) şi lit. e) și ale art. 196 alin. (1) lit. b) din Ordonanţa de Urgență                    
a Guvernului nr. 57/2019 privind Codul administrativ, cu modificările și completările 
ulterioare, invitația la ședință precizând data, ora și locul desfășurării acesteia. 
 Dispoziția Primarului Sectorului 6 nr. 2339 din 15.11.2024 a fost publicată în                    
ziarul Adevărul din data de 18.11.2024, a fost adusă la cunoştinţa publică prin afişare la 
avizierul Primăriei Sectorului 6 și pe site-ul instituţiei și suplimentată prin Dispoziția 
Primarului Sectorului 6 nr.  2349 din 20.11.2024. 
 Menționăm că ședințele Consiliului Local al Sectorului 6 pot fi accesate pe site-ul 
instituției la adresa www.primarie6.ro, la secțiunea Ședințele consiliului local și pe pagina 
de facebook la adresa facebook.com/PrimariaSectorului6. 
 
                                    Anexă la Dispoziția Primarului Sectorului 6 nr.  2339 din 15.11.2024 
 
Nr. 
Crt. 

 
PROIECT ORDINE DE ZI 

1. Proiect de hotărâre nr. 291/11.11.2024 privind aprobarea schimbării destinației 
imobilului înscris în Cartea funciară nr. 203254, care face parte din baza materială a 
Colegiului Tehnic de Poștă și Telecomunicații “Gheorghe Airinei”, situat în strada 
Romancierilor nr. 1, sector 6, București, în vederea demolării corpurilor de clădire C1, 
C2, C3, C4, C5 și edificarea unor noi construcții destinate unității de învățământ, în 
cadrul Programului național de investiții “Școli sigure și sănătoase” 

2. Proiect de hotărâre nr. 290/11.11.2024 privind schimbarea denumirii unității de 
învățământ preuniversitar de stat din Școala Profesională Specială pentru Deficienți de 
Auz “Sfânta Maria”, în Liceul Special pentru Deficienţi de Auz „Sfânta Maria”    
din Municipiul București Sector 6 
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3. Proiect de hotărâre nr. 296/14.11.2024 privind aprobarea documentației cadastrale 
prealabile, în vederea înscrierii în cartea funciară, în numele și pentru Municipiul 
București, a imobilului proprietate publică a Municipiului București, aflat pe raza 
administrativ-teritorială a sectorului 6, respectiv artera de circulație strada    
Alexandru Ivasiuc 

4. Proiect de hotărâre nr. 297/15.11.2024 privind transmiterea solicitării către 
Guvernul României de creare a cadrului legal pentru dezvoltarea unui Sistem integrat 
între autoritățile publice locale, centrale și societatea civilă, privind prevenția, 
consilierea, tratamentul și reintegrarea socială a minorilor și tinerilor, victime ale 
consumului de droguri 

5. Întrebări și interpelări. 

                                               
                                                                   Anexă la D.P. Sectorului 6 nr. 2349/20.11.2024 
               Suplimentarea Ordinii de zi a ședinței ordinare din data de 21.11.2024, ora 1600 

 

 

 
Dl Demirel Spiridon, secretar general: Bună ziua, doamnelor și domnilor!                     

Vom începe ședința noastră de astăzi, online, prin efectuarea prezenței. Lipsesc                          
d-na Bordianu și dl Codrescu. Vom începe ședința și între timp, dacă doamna și                    
domnul consilier se vor loga, am rugămintea să ne anunțe. Sunt, la momentul acesta, 25 de 
consilieri prezenți.  

Înainte de a-i da doamnei președinte cuvântul, aș dori să vă fac un anunț, la 
recomandarea Agenției Naționale de Integritate, ca doamnele sau domnii consilieri care la 
unul din proiectele aflate pe ordinea de zi se află în stare de incompatibilitate sau de conflict 
de interese, vă rugăm ca la acel proiect să ne anunțați că nu participați la dezbatere și la vot și 
cu asta dau cuvântul doamnei președinte.  

D-na Adina Nicolescu, preşedinte de şedinţă: Mulțumesc! Domnul consilier 
Bojdan, aveți mâna ridicată?  

Dl Alexandru Teodor Bojdan, consilier local: Da! Vă mulțumesc,                          
doamna președinte! O rugăminte, dacă se poate! Având în vedere că este un nou Consiliu 
Local, sunt foarte mulți colegi noi, rugămintea este către colegii din executiv, să se 
recomande când intervin în discuții și dezbateri, ca ai noștri colegi consilieri să știe cu cine 
vorbesc, ce instituție reprezintă persoana respectivă. Mulțumesc!  

D-na Adina Nicolescu: Da! Sigur! Numele și funcția. O să am grijă și eu să spun 
aceste lucruri. Mulțumim!  Bună ziua, doamnelor și domnilor consilieri! 

Nr. 
crt. 

Comisii de 
specialitate 

C.L.           
Sector 6 

ORDINEA DE ZI 

1. nr. 1 și nr. 5 

Proiect de hotărâre nr. 299/20.11.2024 pentru completarea Hotărârii 
Consiliului Local al Sectorului 6 nr. 54/02.04.2020 privind aprobarea 
contractării unei/unor finanțări rambursabile externe în baza garanțiilor 
proprii, în valoare de până la 47.000.000 euro, sau echivalentul în lei, 
pentru o perioadă de până la 25 de ani și perioadă de grație de până la    
4 ani, în vederea asigurării finanțării și/sau cofinanțării cheltuielilor 
aferente proiectelor de eficiență energetică (reabilitare termică a 
blocurilor de locuințe și a clădirilor publice) și asistență socială de pe 
raza Sectorului 6 al Municipiului București 
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 Ședința de astăzi a fost convocată prin dispoziția domnului primar numărul 2339                
din 15.11.2024 și anunțul a fost publicat în ziarul Adevărul din data 18.11.2024.                     
Proiectul ordinii de zi a fost suplimentat prin dispoziția numărul 2349 din 20.11.2024.  

Avem la dosar rapoartele de informare depuse de către responsabilul pentru relația cu 
societatea civilă prin care ne informează că față de proiectele propuse pe ordinea de zi și pe                        
site-ul instituției Primăriei Sectorului 6, de la societatea civilă, nu au fost primite propuneri,                  
sugestii sau recomandări pentru amendarea acestor proiecte.  

Sunt modificări pe proiectul ordinii de zi? Dacă nu sunt modificări, supun la vot 
proiectul ordinii de zi aprobat prin dispoziția numărul 2339 din 15.11.2024.                           
Voturi „împotrivăˮ? Nu sunt. „Abțineriˮ? Nu sunt.  Voturi “pentru”? 25 de voturi „pentruˮ. 

 Supun la vot suplimentarea proiectului ordinii de zi aprobat prin dispoziția                    
numărul 2349 din 20.11.2024 și vă propun să mutăm proiectul de pe ordinea de zi 
suplimentară înainte de întrebări și interpelări. Sunt voturi „împotrivăˮ? Nu sunt.   
„Abțineriˮ? Nu sunt. Voturi “pentru”? 25 de voturi „pentruˮ. Mulțumesc!  

Supun la vot ordinea de zi în integralitate. Voturi „împotrivăˮ? Nu sunt. „Abțineriˮ? 
Nu sunt.  Voturi “pentru”? 25 de voturi „pentruˮ. 

Dl Demirel Spiridon: Îmi permiteți? 
D-na Adina Nicolescu: Da.  
Dl Demirel Spiridon: Doamna președinte, tocmai pentru că este un nou consiliu și în 

precedentul la ședințele online la vot am strigat fiecare consilier în parte, aș dori să facem mai 
departe această operațiune și o să vă rog să supuneți la vot consiliului să fie de acord cu 
această modalitate.  

D-na Adina Nicolescu: Ca fiecare să fie strigat și să își exercite votul, după ce strigați 
dumneavoastră? 

 Dl Demirel Spiridon: Da. 
 D-na Adina Nicolescu: Supun la vot această modalitate de vot, ca domnul secretar 

general să strige fiecare consilier în parte și să își exprime votul nominal. Este cineva 
„împotrivăˮ? Nu. Se „abțineˮ cineva? Nu. Voturi “pentru”? 25 de voturi „pentruˮ, iar eu vă 
propun ca modalitate de vot, dacă nu sunt discuții generale, să trecem la votarea proiectelor în 
ansamblul lor. Este cineva „împotrivăˮ?  

Aurel Codrescu, consilier local: Codrescu Aurel, prezent.  
D-na Adina Nicolescu: Mulțumim! Suntem 26. 
Continuăm votarea propunerii, dacă nu sunt discuții generale, să trecem la votarea 

proiectelor în ansamblul lor. Voturi „împotrivăˮ? Nu sunt. „Abțineriˮ? Nu sunt.                      
Voturi “pentru”? 26 de voturi „pentruˮ. Mulțumim!  

Trecem la primul punct de de zi: Proiect de hotărâre nr. 291/11.11.2024 privind 
aprobarea schimbării destinației imobilului înscris în Cartea funciară nr. 203254, care face 
parte din baza materială a Colegiului Tehnic de Poștă și Telecomunicații                          
“Gheorghe Airinei”, situat în strada Romancierilor nr. 1, sector 6, București, în vederea 
demolării corpurilor de clădire C1, C2, C3, C4, C5 și edificarea unor noi construcții 
destinate unității de învățământ, în cadrul Programului național de investiții “Școli sigure și 
sănătoase”.  

Discuții dacă sunt, vă rog? 
D-na Monica Iagăr, consilier local: Pot să iau eu cuvântul?  
D-na Adina Nicolescu: Da, doamna consilier Iagăr, vă rog!  
D-na Monica Iagăr: Ce înseamnă edificarea de noi unități de învățământ, pentru că        

nu am înțeles din proiectul acela? Adică, se demolează și se edifică alte unități de învățământ, 
unde copiii vor fi mutați?  

Dl Demirel Spiridon: Nu. Dacă îmi permiteți? Pe amplasamentele clădirilor care vor 
fi demolate, se vor construi noi clădiri destinate procesului de învățământ.  

D-na Monica Iagăr: Edificarea înseamnă…, acolo sună altfel.  
Dl Demirel Spiridon: Edificarea unor noi construcții, da, dar pe același amplasament.  
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D-na Mihaela Ana Maria Ștefan, consilier local: Îmi cer scuze, doamna președinte, 
poate ar fi bine să ia cuvântul cineva din executiv și să le explice colegilor istoricul.  

D-na Monica Iagăr: Poate că ar fi util, da, să ne explice, asta că suntem noi și să știu 
și eu ce înseamnă edificare. Ştiu ce înseamnă edificarea, bineînțeles, dar care sunt pașii. 

D-na Adina Nicolescu: Mulţumim! Din executiv, vă rog! 
D-na Aura Crăciun, director general adjunct, Direcția Generală Arhitect Şef: 

Buna ziua! Sunt Aura Crăciun, director general adjunct în cadrul Direcției Generale Arhitect 
Şef. Schimbarea destinației, într-adevăr, în vederea demolării, casării, exact cum a spus și 
domnul secretar, aceste corpuri de clădire se vor demola, le vom casa și revalorifica, iar pe 
același amplasament se vor construi noi corpuri de clădire cu aceeași destinație, unitate de 
învățământ.  

D-na Adina Nicolescu: Mulțumim! Alte intervenții, dacă mai sunt? Dacă nu mai 
sunt, vă rog să trecem la vot!  
  Dl Constantin Alin Copaci, consilier local: Aveți probleme cu conexiunea, domnule 
secretar!  

Dl Demirel Spiridon: Ne auziți acum?  
Dl Florin Cristian Alexandrescu, consilier local: Da. 
Dl Demirel Spiridon: Ne cerem scuze! Am pierdut conexiunea și a trebuit să 

reconectăm webexul și din acest motiv nu ne-ați mai auzit.  
Reluăm votul proiectului privind aprobarea schimbării destinației imobilului înscris în 

Cartea funciară nr. 203254, care face parte din baza materială a Colegiului Tehnic de Poștă și 
Telecomunicații “Gheorghe Airinei”, situat în strada Romancierilor nr. 1, sector 6, București, 
în vederea demolării corpurilor de clădire C1, C2, C3, C4, C5 și edificarea unor noi 
construcții destinate unității de învățământ, în cadrul Programului național de investiții          
“Școli sigure și sănătoase”.  

Se intră în procedură de vot 
Dl Demirel Spiridon: Sunt 27 de consilieri în acest moment şi 27 de voturi “pentru”.  
D-na Adina Nicolescu: Mulțumim! Cu 27 de voturi “pentru”, proiectul a fost adoptat. 
Următorul punct pe ordinea de zi: Proiect de hotărâre nr. 290/11.11.2024 privind 

schimbarea denumirii unității de învățământ preuniversitar de stat din Școala Profesională 
Specială pentru Deficienți de Auz “Sfânta Maria”, în Liceul Special pentru Deficienţi de Auz 
„Sfânta Maria” din Municipiul București Sector 6. 

Discuții dacă sunt? Domnul consilier Bojdan, vă rog!  
Dl Alexandru Teodor Bojdan: Doamna președinte, mulțumesc! O scurtă rugăminte 

sau mențiune. În adresa transmisă de Școala “Sfânta Maria” se menționează că la nivelul de 
învățământ profesional, învățământ special, domeniul pregătirii de bază turism și alimentație, 
calificarea profesională bucătar, da, deci această școală va urma să pregătească persoane cu 
dizabilități, calificarea profesională bucătar ori noi am aprobat prin H.C.L. nr. 233 din 2024 
înființarea Băncii de Alimente în subordinea D.G.A.S.P.C. Sector 6. Mi-aș dori să găsim o 
formulă de colaborare între cele două instituții, așa încât, după ce acești tineri, copii, încep 
calificarea, pregătirea pentru calificarea personal bucătar, să desfășoare practica la Banca de 
Alimente. Da, și,  eventual să poată fi angajați acolo, așa încât și noi să îndeplinim obligațiile 
legale privind angajarea persoanelor cu dizabilități. Vă rog să luați aceasta în considerare 
când devine operațională Banca de Alimente și odată ce acest ciclu de învățământ începe la 
“Sfânta Maria”. Mulțumesc! 

 D-na Adina Nicolescu: Mulțumim! Alte intervenții, dacă mai sunt? Dacă nu mai 
sunt, vă rog să trecem la vot! 

Se intră în procedură de vot 
Dl Demirel Spiridon: Sunt 27 de voturi “pentru”.  
D-na Adina Nicolescu: Mulțumim! Cu 27 de voturi “pentru”, proiectul a fost adoptat.  
Următorul punct pe ordinea de zi: Proiect de hotărâre nr. 296/14.11.2024 privind 

aprobarea documentației cadastrale prealabile, în vederea înscrierii în cartea funciară, în 
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numele și pentru Municipiul București, a imobilului proprietate publică                          
a Municipiului București, aflat pe raza administrativ-teritorială a sectorului 6, respectiv 
artera de circulație strada Alexandru Ivasiuc. 

Se intră în procedură de vot 
Dl Demirel Spiridon: Sunt 27 de voturi “pentru”.  
D-na Adina Nicolescu: Mulțumim! Cu 27 de voturi “pentru”, proiectul a fost adoptat.  
Următorul punct pe ordinea de zi: Proiect de hotărâre nr. 297/15.11.2024 privind 

transmiterea solicitării către Guvernul României de creare a cadrului legal pentru 
dezvoltarea unui Sistem integrat între autoritățile publice locale, centrale și societatea civilă, 
privind prevenția, consilierea, tratamentul și reintegrarea socială a minorilor și tinerilor, 
victime ale consumului de droguri. 

Discuții dacă sunt? Doamna consilier Mihaela Ștefan, vă rog!  
D-na Mihaela Ana Maria Ștefan, consilier local: Mulțumesc doamna președinte! 

Tot ce vreau eu să fac prin această intervenție este să atrag atenția atât inițiatorilor, cât și 
consiliullui local, că de pe data de 18 noiembrie o să găsiți în dezbatere publică pe cancelaria 
Primului-Ministru un proiect de hotărâre de guvern prin care Agenția Națională Antidrog este 
propusă a fi desființată și înființarea unei noi instituții care să se ocupe chiar cu o parte din 
propunerile pe care le regăsim și noi în această hotărâre, instituție care ar trebui să fie în 
subordinea directă a primului ministru. Doi la mână, se cere un cadru integrat, un sistem 
integrat pentru prevenirea și tratarea adicției de droguri și văd că este inclus în acest sistem 
sau mă rog, această propunere, inclusiv Ministerul Tineretului, în condițiile în care în 
strategia antidrog 2026-2030 este stipulat clar care sunt instituțiile publice care au rol de a 
implementa obiectivele asistenței persoanelor consumatoare de droguri și Ministerul 
Tineretului nu este printre ele, deci bănuiesc că se dorește adăugarea lui. Aș mai atrage 
atenția asupra faptului că autoritățile publice locale au deja posibilitatea să susțină societatea 
civilă și O.N.G-urile în aceste demersuri prin Legea nr. 350 din 2005, pe care am folosit-o               
și noi, cred că în ultimii 2 ani, dar și prin Legea nr. 34 pe 1998 pentru asociații și fundații,                 
în baza căreia, anul acesta, mă rog, anul viitor, D.G.A.S.P.C. Sector 6 va lucra cu ARAS 
tocmai în a sprijini un număr de 30 de beneficiari care se luptă cu aceste adicții. Noi o să 
votăm această propunere, dar o găsesc mai degrabă o declarație politică, ținând cont că toate 
instituțiile care ar fi trebuit să ducă lupta aceasta împotriva consumului și adicțiilor nu și-au 
făcut treaba până în acest moment. Repet, noi o să votăm acest proiect, dar este o declarație 
politică și până nu o să vedem, sperăm de fapt să vedem o alocare de resurse și umane și 
financiare serioasă în a lupta cu acest flagel, pentru că tot ce am văzut în ultimii ani au fost 
bani cheltuiți pe salarii, dovadă că la A.N.A., de exemplu, 80% din buget se duce doar pe 
salarii. Repet, noi vom vota acest proiect, dar sperăm să vedem mai mult. Mulțumesc! 

D-na Adina Nicolescu: Mulțumim! Alte intervenții, dacă mai sunt? Dacă nu mai 
sunt, vă rog să trecem la vot! 

Se intră în procedură de vot  
Dl Demirel Spiridon: 27 de voturi “pentru”. 
D-na Adina Nicolescu: Cu 27 de voturi “pentru”, proiectul a fost adoptat.  
Următorul punct pe ordinea de zi: Proiect de hotărâre nr. 299/20.11.2024 pentru 

completarea Hotărârii Consiliului Local al Sectorului 6 nr. 54/02.04.2020 privind aprobarea 
contractării unei/unor finanțări rambursabile externe în baza garanțiilor proprii, în valoare 
de până la 47.000.000 euro, sau echivalentul în lei, pentru o perioadă de până la 25 de ani și 
perioadă de grație de până la 4 ani, în vederea asigurării finanțării și/sau cofinanțării 
cheltuielilor aferente proiectelor de eficiență energetică (reabilitare termică a blocurilor de 
locuințe și a clădirilor publice) și asistență socială de pe raza Sectorului 6                          
al Municipiului București.  

Discuții dacă sunt? Doamna consilier Ștefan Mihaela, vă rog!  
D-na Mihaela Ana Maria Ștefan: În comisia de buget domnul director a spus că 

avem nevoie de aceşti bani ca să plătim facturile pentru reabilitarea de blocuri și am o 
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întrebare pentru domnul director. Dacă avem nevoie de împrumut să plătim facturile 
înseamnă că nu am primit banii din PNDL, cei 343 de milioane și aș vrea să știu când crede 
că o să-i primim? Întrebarea este pentru domnul director economic.  

Dl Bogdan Ciocârlan, director general, Direcţia Generală Economică: Bună ziua! 
Am primit o parte din bani, sunt semnale că în luna decembrie vom primi și diferențele de 
bani, dar într-adevăr, cum am spus, acești bani sunt destinați anvelopărilor.  

D-na Mihaela Ana Maria Ștefan: Deci, câți bani am primit din PNDL?  
Dl Bogdan Ciocârlan: La momentul acesta undeva la 60 de milioane.  
D-na Mihaela Ana Maria Ștefan: Bun, 60 de milioane din PNDL, din 343 cât ați 

estimat?  
Dl Bogdan Ciocârlan: Da.  
D-na Mihaela Ana Maria Ștefan: În condițiile în care pe site-ul Ministerului 

Dezvoltării au fost aprobate proiecte de 30 și puțin de milioane, lista proiectelor aprobate la 
finanțare este publică pe site-ul ministerului, 30,7 milioane de lei din 93 de milioane proiecte 
depuse, dar dacă spuneți că am primit 60 de milioane, așa să fie.  

Dl Bogdan Ciocârlan: Da, aceasta este suma.  
D-na Adina Nicolescu: Mulțumim! Altă întrebare, vă rog? Domnul consilier Bojdan, 

vă rog!  
Dl Alexandru Teodor Bojdan, consilier local: Nu știu dacă mai are doamna Ștefan 

ceva de întrebat?  
D-na Mihaela Ana Maria Ștefan: Nu.   
Dl Alexandru Teodor Bojdan: Se poate, domnul director, mă puteți ajuta vă rog,               

cu o clarificare? 
Dl Bogdan Ciocârlan: Da, spuneți! 
Dl Alexandru Teodor Bojdan: Deci, în raportul de specialitate scrie că suma de 

14.391.861 euro, vor fi utilizați pentru refinanțarea datoriei publice locale la creditul de la 
Raiffeisen, corect? 

Dl Bogdan Ciocârlan: Da. Deci, noi anul acesta am contractat un credit de 100 de 
milioane de la Raiffeisen, tot pentru anvelopări. El a fost cheltuit și acum îl refinanțăm ca să 
putem să mai tragem încă o dată. După cum bine știți, noi avem 150 de milioane plafon în 
fiecare an, aprobat de către CAIL în cadrul Ministerului Finanțelor. Îi mai tragem încă o dată, 
plătim atât din acest revolving, cât și din creditul extern. De aceea este și urgența pentru că 
trebuie să semnăm contractul de credit în baza avizului CAIL ca să urmăm apoi efectuarea 
tragerilor, după care plata.  

 Dl Alexandru Teodor Bojdan: Ok! Și se mai menționează în raportul de specialitate 
că suma de 10 milioane de euro va fi utilizată pentru finanțarea unor obiective de investiții 
publice de interes local, conform H.C.L. nr. 54 din 2020 și H.C.L. nr. 240, respectiv un 
număr de 67 de blocuri.  

Dl Bogdan Ciocârlan: Exact, corect! 
Dl Alexandru Teodor Bojdan: Aceste 67 de blocuri sunt cele de la poziția 107 la 

175 sau cum scria în raportul de specialitate? Suma de 10 milioane de euro va fi utilizată doar 
pentru finanțarerea reabilitării termice pentru 67 de blocuri aflată la pozițiile 109-175 din 
anexa HCL-ului? 

Dl Bogdan Ciocârlan: Da, ele sunt împărțite în funcție de cum au fost distribuite pe 
blocuri. Fiecare la momentul acela era într-un stadiu de execuție. Aceasta era diferența de 
bani de care era nevoie ca să putem închide facturile.  

Dl Alexandru Teodor Bojdan: Corect! Deci, eu aceasta înțeleg, 10 milioane de euro 
vor fi utilizate pentru reabilitarea a 67 de blocuri aflate în anexă la pozițiile 109-175.  

Dl Bogdan Ciocârlan: Banii au aceeași destinație, doar că ei sunt în funcție de 
fiecare bloc cum a fost prins, cu sumă aferentă.  

 Dl Alexandru Teodor Bojdan: Ok! Mulțumesc! Eu cu ocazia aceasta n-am decât          
să-l felicit pe domnul primar, blocurile de la poziția 164 până la poziția 175, aprobate de 
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majoritatea P.N.L.-P.S.D. prin H.C.L. nr. 46 din 28.02.2023, se închid. Cu această ocazie au 
fost băgate în față, au fost reabilitate și acum sunt și finanțate, plătite. Deci, lista prioritizării 
blocurilor aflate în reabilitare în momentul de față este degeaba. Mulțumesc! 

D-na Adina Nicolescu: Alte intervenții dacă mai sunt? Dacă nu mai sunt alte 
intervenții, vă rog să trecem la vot! Domnul secretar general!  

Se intră în procedură de vot  
Dl Demirel Spiridon: 27 de voturi “pentru”. 
D-na Adina Nicolescu: Cu 27 de voturi “pentru”, proiectul a fost adoptat.  
Următorul punct pe ordinea de zi: Întrebări și interpelări. 
 Doamna consilier Mihaela Ștefan, vă rog!  
D-na Mihaela Ana Maria Ștefan: Rugămintea mea este pentru domnul director 

economic să ne trimită tuturor consilierilor o situație detaliată a încasărilor pe PNDL, inclusiv 
pentru ce proiecte s-au făcut plățile.  

Dl Bogdan Ciocârlan: Confirm. Am înțeles!  
D-na Adina Nicolescu: Mulțumim! Doamna consilier Vasile, vă rog! 
D-na Eliza Crina Mona Vasile, consilier local: Eu aș avea două două întrebări.                

Una este legată de Poliția Locală, dacă ne puteți transmite în scris câte intervenții a avut 
începând cu ianuarie 2023 și până în prezent în cartierul Brâncuși referitor la sesizări legate 
de câini fără stăpân. Asta ar fi una.  

Și a doua este legată de rastel-urile pentru biciclete. Ce proiecte sunt în derulare în tot 
sectorul pentru instalarea de rastel-uri și în ce zone și în ce stadiu sunt? Mulțumesc! 

D-na Adina Nicolescu: Mulțumim! O să se consemneze și vă rog să-i răspundeți la 
cele două întrebări doamnei consilier. Alte întrebări mai sunt? Dacă nu mai sunt alte 
intervenții, declar ședinţa închisă! Mulțumim! 

 
 
  
 
 

Preşedinte de ședință,                                                                   Secretar general Sector 6, 
      Adina Nicolescu                                                                              Demirel Spiridon 

  
 
 
 


